
Ook grote bedrijven gaan hun eigen RF-zenders en ontvangers ontwikkelen. In 
producten die we niet nodig hebben, zelfs op de langere termijn totaal niet 
willen. Wie verdiept zich nog in de verschillen van zenders tussen Swisscom en 
Ericsson, waar de eerste hetzelfde brengt alleen met beduidend veel minder 
straling output.  Het lijkt erop dat alle wetenschappelijke onderzoeken onder 
het tapijt geveegd worden. Wanneer komt er een WiFi kentekenregistratie van 
de simpele 2,6 GHz, en opkomende 6 GHz die deze output aan banden legt. -30 
dBm is al super schadelijk. Een EHS’ser kan onmogelijk nog theater of 
openbare ruimte bezoeken zonder snijdende hoofdpijn. Waar Ziggo en KPN 
alle straten al verzieken met openbare WiFi Spots en Fon. Steeds meer mensen 
zetten dit in huis uit. Sommige horecagelegenheden en openbare 
uitgaansgelegenheden hebben 19 of meer kanalen in een gebouw. Van de 
gekke en uiterst schadelijk. Straks 5G NR ENDC  uitrol, ze zijn er al mee bezig, 
onlangs de 2100, 2600 en de 3600 MHz zendelementen toegevoegd, met een 
straling EMV toename van 200%> Alle 18 GHz point to point stralers al 
vervangen door 26 GHz. De vraag is niet meer hoe maken ze onze kinderen 
ziek, maar wanneer. 5G NR zal niet anders zijn qua gezondheidsbedreiging, 
maar op grotere schaal. Niet voor niets zijn er steden wereldwijd, die uitrol van 
5G verbieden in hun stad. Want tegen alle onderzoeken en waarschuwingen in, 
al sinds jaren, wordt dit doorgedrukt. In Nederland heeft de regering de macht 
hierover gemeentelijk al beknot. Geen politicus plaatselijk of landelijk die op 
het onderwerp enige kennis heeft weet en dan toch beslissingen neemt. 
GGD’en die 5G NR promoten als veilig bij gemeenteraden, terwijl ze geen flauw 
idee hebben wat 5G werkelijk inhoudt of doet. GGD als marionet van Telecom, 
Monet en het RIVM. Overheid als gesubsidieerde marionet van Telecom en 
industrie.


